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Zápis 
z 5/2016 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 16.5.2016, od 17:00 hodin. 
 
Den a místo konání: 16.5.2016 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 17:00 – 18:45 hod. 
Jména urč. ověřovatelů zápisu: Bobek, Koukal 
Jména přítomných členů ZM:  Mgr. Bobek Josef, Diviš Jiří, Ing. Ježek Jaromír, Koukal Jiří , Krátká  
Naďa, Málek Tomáš, 
Jména omluvených členů ZM:   Ježek Miroslav 
Jména pozvaných na zasedání ZM: -  Ing. Nedvědický, Ing. Kašková, Ing. Tůma 
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 8.5.2016 do 16.5.2016.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že přítomno je 6 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Mgr. Josefa Bobka a Koukala Jiřího 
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Koukal  a Mgr. Josefa Bobka. 
Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 
K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. 
 
Před hlasováním dal Starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat 
o návrhu programu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje následující program zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2. Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Rekonstrukce ČOV Heraltice. 
4. Různé 
5. Závěr 
 
Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
Bod I – Rekonstrukce ČOV Heraltice. 

 
 
Starosta informoval zastupitele, že se zúčastnil jednání na svazků obci VAK v Třebíči, kde je 
informoval o projednání a výsledku projednání bodu rekonstrukce ČOV na minulém 
zastupitelstvu. Z tohoto jednání vyplynula potřeba pro osobní návštěvu zástupců Vak a VAS 
Ing. Nedvědický – tajemník svazku VAK Třebíč, Ing. Jarmila Kašková, hlavní inženýr divize, 
VAS Třebíč, Ing. Tůma – technolog ČOV, VAS Třebíč. Proto starosta předal těmto zástupcům 
slovo, aby předložili podklady a představili zastupitelům, čeho se tato rekonstrukce týká. 
Ing. Nedvědický – představil ve zkratce svazek obcí VAK a informoval zastupitele o historii, 
lokaci  ČOV v Heralticích. Upozornil, že případné změny  umístnění ČOV je třeba měnit na 
úrovni kraje. Dále informoval o průběhu přípravy tohoto projektu na VAK. Informoval o 
změně legislativy, která se týká provozu ČOV. Informoval, že rozpočtový předpoklad se 
pohybuje okolo 5 mil Kč bez DPH.  
Starosta předložil projektovou dokumentaci zastupitelům. 
 Ing Tůma se chopil slova a začal popisovat tento návrh z technologického hlediska. V 
průběhu popisu stavby odpovídal na dotazy zastupitelů. Upozornil, že z původní ČOV budou 
zachovány pouze dvě odkalovací nádrže a budou zde vystavěny další technologické stavby. 
Ing. Kašková dále informovala zastupitele o historii povolení vypouštění vod. Kdy nastal ze 
strany správce povodí na upozornění na nefunkčnost ČOV, kdy čistírna dostává dlouhodoběji 
výjimky pro toto vypouštění, která aktuálně skončí v roce 2016. Z tohoto důvodu došlo 
v roce 2010 vybudováni stoky A, současně došlo k nutným opravám ČOV. Dále zde proběhla 
kanalizace větve B, v souladu s koncepčním plánem kanalizačních sítí Kraje Vysočina. Dále 
informovala, že v červenci bude možné žádat dotace Kraje Vysočiny na rekonstrukci ČOV 
Heraltice ze které lze získat až 75% financí. Přičemž vlastní plnění zbylých 25% by se dělil dle 
stanov svazku 70:30. 70% - obec, 30% svazek. Dále se vyjádřila, že v případě nezískání dotace 
se tento projekt nebude realizovat a bude se hledat jiné možnosti dotací např. OPŽP.  
Dále pak zástupci VAK a VAS odpovídali na konkrétní dotazy zastupitelů.  Zastupitele se 
dotazovaly zejména na umístnění ČOV, zda není možné ji umístit na konec obce. Na tento 
dotaz se však vztahuje změna PRVKÚK - Plány rozvoje vodovodů a kanalizací území krajů, 
dále pak změna územního plánu obce a zejména místo kde by se tato čistírna mohla 
postavit. Toto místo by mělo být parcela v majetku obce, kterou však městys nevlastní.  
Zda by nebylo výhodnější postavit tzv. kořenovou čističku. Dle vyjádření technologa VAS, 
nemají v současné době s touto technologií provozovatel VAS Třebíč dobré zkušenosti a 

http://www.vodovod.info/index.php/prvkuk
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tento druh čistírny by tak nedoporučoval z mnoha důvodů jako je např. utlum vyhnívání 
v zimním období či  prostorová objemová náročnost kořenové čističky. Zastupitelé se dále 
vyjádřili, zda by se v projektu nevyměnili i dvě staré odkalovací jímky, aby v budoucnu 
nenastala nutnost je opravovat či měnit. Zástupci VAS a VAK přislíbili, že toto stanovisko 
vyřídí projektantovi projektu, aby dle tohoto návrhu provedl změny v dokumentaci.  
Na závěr Ing. Nedvědický vyzval zastupitele, aby tento projekt podpořili, aby se předešlo 
postihům ze stran kontrolních úřadů a mohlo se úspěšné pokračovat v přípravě na čerpání 
dotace již v tomto roce.  
Starosta poděkoval zástupcům VAK a VAS za jejich návštěvu  a jejich příspěvky. Poté zástupci 
odešli z jednání.  
Zastupitelé dále diskutovali o podpoře tohoto projektu, využití dotace a obdržených 
informací.  
 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice:  
a) schvaluje projekt Zvýšení účinnosti ČOV 
b) schvaluje Smlouvu o právu provést stavbu na cizím pozemku pro záměr rekonstrukce ČOV 
Heraltice 
c) ukládá starostovi, aby podepsal Smlouvu o právu provést stavbu na cizím pozemku   
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 1 /Bobek/ Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod II- Různé 
 

 
Starosta informoval zastupitele  o novém vybavení místní knihovny. Informoval dále že letos 
knihovna slaví 120 let od založení.   Vyzval zastupitele, aby po skončení zastupitelstva se šli 
na nové vybavení knihovny podívat a také aby se podívaly na postup prací na kabinách.  
 
  

INTEPELACE 
 

p. Koukal  
 

---- 
 
p. Ježek M.  
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---- 
 
   
p. Diviš  

---- 
 

 
Mgr. Bobek   

---- 
 
 
p. Krátká 
 

---- 
 
Ing. Ježek J. 

---- 
 
 
  
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 18:45 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
…………………………….        ……………………………….  
Mgr. Bobek Josef      Málek Tomáš 
 
 
…………………………….   
Koukal Jiří 


